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PROTOKÓŁ  NR 4/2021 
z posiedzenia KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI  

 
odbytego w dniu 19 lipca 2021 roku  

w Urzędzie Gminy w Cielądzu 
 
 

W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie Komisji, zgodnie z listą obecności, 

stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu.  

Ponadto w posiedzeniu udział wziął Sylwester Krawczyk - Sekretarz Gminy 

 

Punkt 1. 

Otwarcia posiedzenia Komisji o godzinie 14:00 dokonał Przewodniczący Komisji – 

Rafał Kucharski, witając członków Komisji i pozostałe osoby biorące udział w posiedzeniu. 

Stwierdził obecność wszystkich członków Komisji i wobec tego kworum do prowadzenia obrad. 

 

Punkt 2. 

Przewodniczący Komisji – Rafał Kucharski przedstawił porządek posiedzenia, który 

członkowie Komisji otrzymali wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu, który przedstawiał się 

następująco:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Analiza i zaopiniowanie skargi skierowanej do Rady Gminy Cielądz. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia.  

Do porządku nie wniesiono uwag. 

 

Punkt 3. 

Przystąpiono do rozpatrywania i zaopiniowania skargi skierowanej do Rady Gminy 

Cielądz na działania Wójta Gminy Cielądz. 

Przewodniczący Komisji Rafał Kucharski przedstawił autora skargi oraz jej treść. 

Skarga stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie poprosił Sekretarza Gminy o ustosunkowanie się do problematyki będącej 

przedmiotem skargi. 
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Sekretarz Gminy Sylwester Krawczyk stwierdził, iż to co napisała skarżąca, jest pochodną 

tego, co działo się w sferze medialnej oraz po części w sferze faktów. Zdaniem P. Sekretarza 

właściciele schroniska w Wojtyszkach uczynili z tego przedsięwzięcia świetny biznes, a  

samorządowcy stali się ofiarą tej sytuacji, gdyż schronisko w Wojtyszkach było pierwszym, 

otwartym na przyjmowanie piesków i wszystkie gminy ościenne korzystały z jego usług. 

Pierwsze pieski od nas trafiły tam w 2012 roku. Były pewne informacje, że właściciele 

schroniska ograniczają dokonywanie kontroli i nie potrafią się właściwie rozliczyć z adopcji i 

eutanazji zwierząt. Nie było jednak alternatywy – kolejne postępowania przetargowe nie dawały 

innego efektu. Trwało to do 2019 roku. Sekretarz zauważył, że skarżąca właśnie nie zauważa 

tego, że sytuacja w Gminie uległa zmianie i od 2020 roku nic Gmina nie ma wspólnego ze 

schroniskiem w Wojtyszkach. 

 Sekretarz Gminy zaznaczył, że schronisko było kontrolowane przez pana Wójta. 

Zapoznał się jednak z tymi protokołami, zdjęciami i nic nie wskazywało tj. warunki w jakich 

psy były utrzymywane, czy wygląd psów – żeby podejrzewać, że jest coś nie tak.  

Następnie Sekretarz wyjaśnił, iż nie chcąc dalej jednak  z tym schroniskiem 

współpracować, to zostało wypracowane drugie kryterium oceny ofert – oprócz ceny, gdyż w 

tym kryterium byli bezkonkurencyjni – tj. poziom adopcyjności, jeśli nie będzie zrealizowany, 

to Urząd Gminy będzie uprawniony do zmniejszenia stawki opłaty o 10 %.  

Schronisko Wojtyszki oferty nie złożyło, a złożył Psiakowo o wysokie pieski od 2019 

roku  trafiały do tego schroniska. W tym schronisku jest osobiście co najmniej raz w roku i 

uważa, że wszystkie wymogi są spełnione i jest tam bardzo dobra sytuacja. Poziom 

adopcyjności jest wykonywany i jest prawidłowo prowadzona dokumentacja w tym zakresie 

tzn. wiadomo jest kiedy i gdzie pieski trafiają. 

 Następnie Sekretarz Gminy odniósł się do drugiego zarzutu tj. kosztów i skąd skarżąca wzięła 

dane na ten temat i zostało stwierdzone, że skarżąca posługując się danymi z Monitora BOZ 

(baza danych o publicznym zadaniu gmin zapewnienia bezdomnym zwierzętom opieki, 

prowadzona przez Fundację dla Zwierząt ARGOS) dokonała ich nieprawidłowej interpretacji, 

nie zapoznając się z dokumentami źródłowymi. Podane w skardze ilości psów to stany na 

koniec każdego roku, a nie liczba odłowionych i oddanych do schroniska corocznie psów. 

Ponadto przedstawione koszty - to łącznie koszty realizacji wszystkich zadań wynikających z 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt, a nie 

tylko w zakresie odławiania bezdomnych zwierząt i opieki nad nimi w schronisku.  

Agnieszka Seliga – pracownik Urzędu Gminy przedstawiła, jakie były rzeczywiste dane na 

temat ilości odłowionych zwierząt: 
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 2016 rok - 1 - stan na koniec roku 5 psów 

 2017 rok – 5 - stan na koniec roku 7 psów,  

 2018 rok – 8 -  stan na koniec roku 10 psów,  

 2019 rok – 17 - stan na koniec roku  6 psów w schronisku Wojtyszki i 14 psów                            

w schronisku „Psiakowo”  

 2020 rok – 17 - stan na koniec roku 18 psów – tylko w schronisku „Psiakowo”. 

Sekretarz odniósł się do ostatniego elementu, który zarzucany był w skardze tj. sterylizacji i 

kastracji zwierząt. Wyjaśnił, iż w Programie była przyjęta zasada, że zgoda na w/w zabiegi jest 

wtedy, gdy jest deklaracja, że piesek będzie zaadoptowany. W tej chwili Gminy nie stać 

natomiast na ogólną - publiczną akcję w tym zakresie, chociaż gdyby była taka możliwość, to 

wpłynęłaby na zmniejszenie skali bezdomnych zwierząt. 

Członek Komisji Jadwiga Mantorska wyraziła zdziwienie, dlaczego służby weterynaryjne 

nic nie zrobiły w tym temacie wcześniej i schronisko działało. 

Sekretarz wyjaśnił, iż jest zasada, że nikt do schroniska nie zostanie wpuszczony, jeśli nie 

będzie wcześniej umówiony, ale ze zdjęć wynika, że psom krzywda się nie działa. 

 

Członkowie Komisji podzielili zdanie, że zarzuty zawarte w skardze są niezasadne                           

i wypracowali projekt uchwały w tym temacie. 

Uchwała z dnia 19 lipca 2021 r. w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej skargi na działania 

Wójta Gminy Cielądz została przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji przyjęta jednogłośnie                        

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 4. 

 W punkcie porządku posiedzenia Komisji: „Sprawy różne” podjęte zostały następujące 

sprawy: 

 Członek Komisji Aleksandra Lipska zgłosiła wniosek o odłowienie pieska, który przebywa na 

terenie bloków. 

Sekretarz Gminy stwierdził, że część lokatorów jest za tym, aby ten pies tam był, dokarmiają 

ich. Jeśli ten pies zostanie zabrany, to na pewno pojawi się następny, bo są wśród nich miłośnicy 

zwierząt. 

Agnieszka Seliga dodała, że na pewno Urząd reaguje wtedy gdy pies jest groźny. Wtedy są 

podjęte działania, by go odłowić i umieścić w schronisku. 
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Punkt 5. 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków                          

i Petycji Rafał Kucharski zamknął posiedzenie Komisji o godz.15:00. 

 

 

Protokołowała: 

Bogusława Kobacka 

Przewodniczący Komisji  
Skarg, Wniosków i Petycji 

 
Rafał Kucharski 


